
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 12/2/2025 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
 
ΘΕΜΑ: «Καταγγελίες της Ένωσης Ελεγκτών Εναέριας Κυκλοφορίας 

Ελλάδας (Ε.Ε.Ε.Κ.Ε)» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σε καταγγελίες προέβη πρόσφατα και κατά τη διάρκεια συνέντευξης σε τηλεοπτικό 
σταθμό ο Πρόεδρος της Πανελλήνιας Ένωσης Ελεγκτών Εναέριας Κυκλοφορίας 
Ελλάδος (Ε.Ε.Ε.Κ.Ε), οι οποίες σχετίζονται αφενός με την υποστελέχωση της εν λόγω 
υπηρεσίας κι αφετέρου με τον απαρχαιωμένο της εξοπλισμό επιτήρησης και 
επικοινωνίας. Χαρακτηριστικά τόνισε ότι «ο εξοπλισμός είναι απαρχαιωμένος στη 
Ελλάδα. Είναι 25 και 30 ετών όλα τα συστήματα που χρησιμοποιούμε, ενώ θα έπρεπε να 
αντικατασταθούν εδώ και 15 χρόνια. Δεν έχουμε βασικά εργαλεία για τη δουλειά που 
κάνουμε». 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Πώς προτίθεστε να ενεργήσετε, προκειμένου να ενισχύσετε αφενός τη στελέχωση της 
Υπηρεσίας των Ελεγκτών Εναέριας Κυκλοφορίας κι αφετέρου να αντικατασταθεί ή να 
εκσυγχρονιστεί ο εξοπλισμός επιτήρησης κι επικοινωνίας των εν λόγω στους χώρους 
που επιχειρούν; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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